

Bestyrelsesmøde d. 4/5-2023

DAGSORDEN

1. Godkendelse af dagsorden - Godkendt
2. Præsentationsrunde
3. Konstituering
 - a. Formand: Emil Jelle
 - b. Næstformand: Christen Overgaard
 - c. Kassér: Jens Arne Holm
 - d. Sekretær: Mette Rosenberg
 - e. Web ansvarlig: Christen Overgaard
 - f. grønne områder: Jakob Høy
 - g. kommunen: Jens Dalgaard,
 - h. beboerhuset: Nikolai Svensson
 - i. legeplads/Pedel: Dennis Høgholt
 - j. Praktik i forhold til nye verificering: Jens Arne har papirer med til bank til underskrift.
 - k. Referat opdatering: Emil Sender nyt referat fra generalforsamlingen, Mette sender alle referater fra sidste år til Jens Arne
4. Opsamling på generalforsamling
 - a. Godkendelse af referat: Emil laver et mere uddybet referat
 - b. Andet: Jens foreslå at vi starter med spisning og laver general forsamlingen lige i forlængelse af spisningen – Forslaget er godt og det afprøves.
5. Grøn områdedag: 2 weekend i juni 10/6 23. vi mødes kl. 09.00 v. Pumpehuset Dennis har nogle ønsker til pumpehuset, taget er utæt, loftet trænger til rep. Han ønsker en "arbejdsplads" til små reparationer og pedelholdet. Underlag til motionsredskaberne, Christen har kontakt til en der kommer og kigger den 11/5 og giver en pris ellers er det kun småting der mangler førend de er helt færdige. Jakob har en lille liste til opgaver, træ der trænger til beskæring, læhegn ved fodboldbanen og andedammen trænger til beskæring og oprydning. Havredal kommer først til efteråret og beskærer, skråningen og "øerne" de var kommet for sent i gang og det var ved at springe ud så af hensyn til dyr, venter de. Samt der altid er bænke der kan trænge til en kærlig hånd

Gåtur i området for at se hvad der trænger, Jakob snakker med Dennis og så kan resten gå med hvis de kan. Der skal bestille gris til "festen så der skal snart laves info brev med tilmelding og prisen på grisen. Christen lave "indbydelse" Mette tager mod tilmeldinger og betaling via Mobilpaybox 9914VD, Spising kl. 1800 vi starter kl. 09.00 med rundstykker. Mette tager kontakt til "den lille slagter" i Farsø og varskoer ham om dato og minimums antal. Nikolai sørger for fadøl, Mette laver indkøb i Rema til morgen mad og pølser til frokost og får bestilt rundstykker. Mette bestiller hoppeborg og slushice maskine hos den lille ismand i Skals.

6. Goddag og farvel arrangement: Emil laver dato forslag og sender rundt
7. Årets øvrige arrangementer (datoer)
 - a. Sankt Hans. 23/06- 2023 kl. 18.30. Nikolai sørger for øl, Jens Arne sørger for sodavand, kiks og skumfiduser, kaffe, Jakob køber snobrød dej, Mette Bager 2 bradepander kage. Vi mødes kl. 18.00. Der skal undersøges om der er pinde nok til bål – Jens følger op.
 - b. Juletræstænding: 30/11 2023 kl. 18.30
 - c. Julebanko den 04/12 - 2023 kl.19.00
8. Beboerhus
 - a. Afregningsmodel i forhold til beboerhus udlejning. Det er uhensigtsmæssig at det køre over en privat konto. Christen og Nikolai vil sætte sig sammen og finde forslag til en mere holdbar løsning.
 - b. Strømmåling: efter der er kommet energi venlig pærer i salen er forbruget faldet og det vil ikke kunne betales sig at indsætte en bimåler.
9. Overkørsel Ålekrogen: Jens tager over og snakker med kommunen, sammen med væggen der står langs afvandings bækken.
10. Året til nu (bordet rundt): Jens Arne mangler kontrakt med entreprenøren til banken, Christen sender den til Jens Arne. Jens Arne ønsker at fremover at vi er mere færdige med vores budget slut december end vi har været i år. Nikolai fortæller om køkkenrenoveringen, det er svært at få tid da vi (heldigvis) har mange udlejninger. Der kan tages en stor tørn til områdedagen, resten må komme hen ad vejen. Måske skal opvaskeren udskiftes eller serviceres. (Jens Arne kontakter Bent Brandt for service) Revisoren vil gerne at der er mere akkurate i vores referater i forhold til beslutning når det vedr. udgifter. Emil har været ved at samle affald på legepladsen og ytre ønske om der kunne lave en fælles "skraldedag".
11. Dato for næste møde/møder: 10/ 08- 23 kl. 19.00, den 05/10-23 kl 19.00 og den 23/11 kl. 19.00



12. Webside opdatering: Der mangler billeder på bestyrelses medlemmerne samt opdatering på navne og bestyrelses poster. Der mangler opdateret pris og tekst på udlejningssiden, Christen får det opdateret.
13. Pedelhold: Det skal nævnes i det kommende nyhedsbrev.
14. Trampolin: Der kommer en ny dug og den må komme på til områdedagen.
15. Klatrenet: Det tages også med til områdedagen.
16. Evt. Jeg laver forslag om at nyhedsbrevet ikke frem over kan komme ud på mail. Det bliver et punkt til næste møde.